

Webinar 網上研討會

Site Safety Measures for Working in Hot Weather

在酷熱天氣下工作的工地安全

Date 日期	30 · 5 · 2022 (Monday星期一)
Time 時間	3:30pm - 4:30pm
Format 形式	Online Seminar 網上研討會
Target 對象	All Industry Stakeholders 所有業界持份者
Registration Fee 費用	Free of Charge 全免

About the Webinar

In April 2022, the Committee on Construction Safety of the Construction Industry Council (CIC) issued the Guidelines on Site Safety Measures for Working in Hot Weather (Version 4) which recommended measures for enhancing the safety of working in hot weather.

To strengthen the promotion, the CIC will organise a webinar, inviting industry stakeholders to share their practical experience in the safety measures for working in hot weather. Participants are expected to have a better understanding on the topic to further strengthen the prevention of heat stroke among workers.

Rundown		
Time	Event	Speaker
3:15 - 3:30pm	Online Registration	
3:30 - 3:35pm	Presentation I :- Introduction of the Guidelines on Site Safety Measures for Working in Hot Weather (Version 4)	Mr. Yen CHUNG Assistant Manager – Industry Development Construction Industry Council
3:35 – 3:55pm	Presentation II :- Heat Stress Hazards and Control Measures	Mr. LEUNG Wai-hung, Pingo Occupational Hygienist Labour Department
3:55 - 4:15pm	Presentation III :- Beat the Heat – Client’s role	Mr. KWOK Chi-kong, Ben Manager, Safety Third Runway Division, Airport Authority Hong Kong
4:15 - 4:30pm	Presentation IV :- Experience Sharing on Heatstroke Prevention in Construction Sites	Mr. KWOK Wai-fung, Alfred Construction Safety Engineer Third Runway Division, Airport Authority Hong Kong
4:30pm	End of Webinar	Mr. WONG Chi-lok Senior Safety Manager Chun Wo Construction & Engineering Co., Ltd.

Notes

1. The webinar will be conducted in Cantonese. Enrollment will be accepted on first-come-first served basis.
2. It is suggested that participation in the webinar counts for 1 CPD hour.
3. A confirmation email with webinar link will be sent to successful applicants.
4. A notification email about e-certificate arrangement will be sent to eligible attendees (80% or above attendance rate) within 1 month after the sharing webinar.
5. The organiser reserves all the rights for final decision of the webinar without prior notice.



First-come, first-served!



Only online enrollment will be accepted

 safetyseminar@cic.hk

 2100 9499

i-Club

 www.citac.cic.hk

An interactive platform to cultivate collaboration in adoption of construction technologies in Hong Kong. Let's join i-Club and together we will leave a legacy for the industry and become the catalyst for the modernisation of the construction industry.

Webinar 網上研討會

Site Safety Measures for Working in Hot Weather

在酷熱天氣下工作的工地安全

Date 日期	30 . 5 . 2022 (Monday星期一)
Time 時間	3:30pm - 4:30pm
Format 形式	Online Seminar 網上研討會
Target 對象	All Industry Stakeholders 所有業界持份者
Registration Fee 費用	Free of Charge 全免

簡介

建造業議會(議會)建造安全專責委員會在2022年4月發表了《在酷熱天氣下工作的工地安全指引(第四版)》，列舉各項建議措施以提升在酷熱天氣下工作的安全。

為加強宣傳，議會將舉辦網上研討會並邀請業界代表就實施在酷熱天氣下工作的安全措施方面，分享他們的實踐經驗。透過是次研討會，我們冀出席者對在酷熱天氣下工作安全有更深入的了解，以加強預防工人中暑。

程序表

時間	活動	講者
3:15 - 3:30pm	網上登入	
3:30 - 3:35pm	講題(一) 簡介在酷熱天氣下工作的工地安全指引 (第四版)	鍾榮賢先生 建造業議會 助理經理-行業發展
3:35 - 3:55pm	講題(二) 熱壓力的危害與控制措施	梁偉雄先生 勞工處 職業環境衛生師
3:55 - 4:15pm	講題(三) 仲夏防暑 - 業主的角色	郭志剛先生 機場管理局三跑道項目處 經理·安全 郭偉鋒先生 機場管理局三跑道項目處 建築安全工程師
4:15 - 4:30pm	講題(四) 於建築地盤預防中暑經驗分享	黃志樂先生 俊和建築工程有限公司 高級安全經理
4:30pm	研討會結束	

注意事項

1. 網上研討會將以廣東話進行，並以先到先得的形式接受報名。
2. 出席者參與是次研討會，建議可獲取持續專業進修時數1小時。
3. 成功報名者將收到確認電郵（內附網上研討會連結）。
4. 電子證書電郵將於研討會完結後一個月內發送予合資格出席人士（出席率達八成或以上）。
5. 主辦機構保留一切有關研討會最終決定權而不作另行通知。



名額先到先得！



只接受網上報名

 safetyseminar@cic.hk

 2100 9499

i-Club

 www.citac.cic.hk

一個為擴大建造業的協同效應而設的一個知識中心。
立即加入i-Club，為建造業現代化發揮促進作用，
交換行業智慧，攜手推動業界向前。